
Van:
Verzonden: maandag 3 februari 2020 10:32
Aan:
CC:

Onderwerp: Re: Aanbod voor gesprek,

Opvolgingsvlag:
Vlagstatus:

Opvolgen
Voltooid

Geachtei

Allereerst de complimenten hoe u alle voorstellen en vragen afvangt I!
Geweldig werk, waaruit de passie blijkt om daadwerkelijk iets te willen doen aan de troosteloze situatie van zowel 
de Gehouden dieren op OVV en de situatie op de Oostvaardersplassen I! Met prioriteit een VOGEL reservaat I! 
Aangezien U elke confrontatie met verantwoordelijke uit de weg gaat, en dat betreft ook een kennismakend 
gesprek met gedeputeerde , stel ik opnieuw maar ook voor het laatst iets voor.

1) een gezamenlijke rondleiding door een deskundige uit project team Oostvaardersplassen en event. een 
medewerker van SBB.
Daarbij uit elke partij een Statenlid die zitting heeft in de Raad v Duurzaamheid !

Aangezien U ons naar deze Staten- leden verwijst en u organisatorisch dicht bij het vuur zit stel ik voor dat U deze 
groep uitnodigt, en een datum op zeer korte termijn vast.

2) . Bij de eerste de beste vergadering van de raad v Duurzaamheid inspreektijd ( min.15 minuten )om een open en 
eerlijke visie te kunnen weergeven van de erbarmelijke barbaarse manier waarop dieren gehouden worden in het 
OVV ,dit geeft een direct beeld van de situatie op de OVP omdat hier veel meer dieren per Ha lopen en het gebied 
geen enkele reserves heeft zoals ovv nog wel I
En daarmee wijs ik op de nog op te vreten bomen I!

3) een contra expertise van door ons aangewezen dierenartsen !

4) Een kennis makend gesprek met de nieuwe gedeputeerde M. Rijsberman , die dossier OVP in zijn portefeuille 
heeft.

Het kan niet zo zijn dat volksvertegenwoordigers niet op aanvraag voor een gesprek berijd zijn, en wij al vijf 
maanden af gesoupeerd worden I

Het stelselmatig verschuilen achter Rapport v Geel, deskundig beheer v SBB en de z.g. Onafhankelijke dierenartsen 
is niet langer te verkondigen .Steltenpool is niet onafhankelijk!
Ook de klankbord groep heeft nog geen enkel resultaat geboekt en het is duidelijk dat goede initiatieven door 
provincie teniet worden gedaan .

Tot slot vraag ik mij af waarom U deze correspondentie heeft overgenomen ?
Maakt U deel uit v d projectgroep Oostvaardersplassen ?
Ik had verzocht om te reageren op vragen en voorstellen I!

Ik wil graag een ontvangstbevestiging van U
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. En op hele korte termijn een antwoord op deze naar mijn mening zeer redelijke voorstellen I
Mocht Blijken uit Uw antwoorden dat U wederom niet ingaat op deze voorstellen dan is het overduidelijk dat
dierenwelzijn niet gewaarborgd word , en dat provincie zich daar ook niet voor in wil zetten .
Daarbij haar verantwoordelijkheden ontwijkt, wat mijn inziens als wanbestuur geld !

Als De politiek niet opnieuw maatschappelijke onrust wil, zou het naar ons idee wijs zijn om in ieder geval de feiten 
onder ogen te zien i.p.v. blijven weg kijken in de hoop dat de problemen zich vanzelf oplossen !

Ook de provincie dient zich te houden aan wetten en regels I En de leidraad in het Rapport v Geel waar duidelijk 
staat dat
dierenwelzijn gewaarborgd dient. En zich niet stelselmatig aan verplichtingen te onttrekken of aangekaarte 
misdaden te negeren II

Ik stuur deze mail naar;

Griffie Flevoland , waarvan ik eis dat deze bij alle gedeputeerde en Statenleden terecht komt.
Klankbordgroep,
Gemeente Lelystad en Gemeente Almere .
Staats Bos Beheer 
Teamchef politie 
Dierenartsen groep 
Min. v.LNV.

In afwachting op antwoord ,

Hartelijke groet,

Stop het leed dat Oostvaardersplassen heet!

Op 29 jan. 2020 om 18:42 heeft '" ’ - " / j, l> het volgende geschreven:

Geachte heer ' ,

Wij hebben uw verzoek intern besproken. Wij vinden het belangrijk om scherp het onderscheid te 
houden waar wij als provincie wel en waar wij als provincie niet voor verantwoordelijk zijn. Wij 
hebben als provincie geen zeggenschap of toezichthoudende rol voor de konikpaarden in het 
Oostvaardersveld. U noemt in uw mail de NVWA en dat is ook het juiste adres voor het doen van 
meldingen over de conditie van de gehouden dieren waarover u schrijft.

Zoals in ons vorige overleg aangegeven, is de provincie verantwoordelijk voor het vaststellen van 
het beleid. Het beleidskader beheer Oostvaardersplassen is vastgesteld door Provinciale Staten en 
ook de nieuwe coalitie heeft dit beleid omarmd. Het college, en de gedeputeerden voeren het 
vastgestelde beleid uit. Voor eventuele aanpassing van het beleid zijn de leden van Provinciale 
Staten uw eerste aanspreekpunt. Dat hebben wij ook in een eerder gesprek aan u aangegeven. Dat 
is ook de reden dat de gedeputeerde niet in gaat op uw verzoek om een gesprek.

Wel ben ik bereid om opnieuw met u, s in gesprek te gaan en te luisteren
naar de vragen die er nog leven.

Met vriendelijke groet,
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